
Motie AGENDAPUNT

Onderwerp: Gebruik van waterstof

De raad van de gemeente Gouda in vergadering bijeen op 12 november 2019 

Constaterende dat:

In Nederland de energietransitie een hoge prioriteit heeft.

In Nederland de klimaatadaptatie een hoge prioriteit heeft

TNO stelt dat waterstof de energietransitie een boost kan geven om de klimaatdoelen te halen

In Gouda energietransitie en klimaat adaptatie hoog op de prioriteitenagenda staan

In Gouda ook op lokaal niveau alle mogelijkheden die aan energietransitie en klimaatadaptatie kunnen 
bijdragen moeten worden onderzocht

De (gemeentelijke) overheid veel van de burgers op dit gebied verwacht/gaat verwachten

In het kader van vervoer elektrische auto’s niet als enige vorm van vervoer daarin een bijdrage kunnen leveren

In het kader van vervoer het bekend is dat elektrische auto’s ook milieutechnisch schadelijke kanten hebben

In de toekomst van het H2Platform het aantal op waterstof rijdende auto’s n.a.w zal groeien naar 1.500-2.000 
(2020), 15.000 (2025), 100.000-200.000 (2030) en 2,5-3 miljoen (2050), ondersteund door 15-20 tankstations 
(2020), 20-80 (2025), en 50-200 (2030).

Naar verwachting er vanaf 2030 sprake is van massaproductie van auto’s die op waterstof rijden

Op dit moment de gebruikers van waterstofauto’s veelal overheden zijn (Rijk, gemeenten), bedrijven die actief 
zijn met waterstof, onderzoeksinstituten en een taxibedrijf.

Overwegende dat:

In de huidige in het parkeerplan 2020 alleen voorzieningen (laadpalen) voor elektrische auto’s zijn opgenomen

In de economische agenda Gouda 2018-2020 in 2.6 wordt aangegeven dat Gouda zou kunnen aansluiten bij 
verkenningen op het gebied van waterstofeconomie

Van menig zijnde dat:

De gemeentelijke overheid op het gebied van vervoer een voorbeeldrol heeft

Gouda op het gebied van het gebruik van waterstofgebruik een voortrekkersrol kan vervullen
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Vraagt het college:

De mogelijkheid te onderzoeken of in Gouda op een nader te bepalen (industrie) terrein een tankstation voor 
waterstof gevestigd kan worden

De mogelijkheden te onderzoeken om het gemeentelijke wagenpark geheel of gedeeltelijk om te schakelen 
naar het gebruik van waterstof

en gaat over tot de orde van de dag.
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